
Referat frå Årsmøtet i Nordhordland Husflidslag
Mandag 2. februar 2014 i Husflidens Hus i Hillesvågen.

Saksliste for Årsmøtet:
1 : Val av møteleiar
2: Godkjenning av møteinnkalling
3: Val av 2 referentar, 2 til å skriva under protokollen og 2 til teljekorps.
4: Godkjenning av årsmelding for laget, bunadsnemda og broderinemda.
5: Godkjenning av årsrekneskap for laget, bunadsnemda og broderinemda.
6: Forslag til årsplan for laget, bunadsnemda og broderinemda.
7: Innkomne saker
8: Val

Det var 24 personar tilstades. 22 roystefore personar var tilstades ved val.

1. Årsmøtet valde Vigdis Olsen til møteleiar.
2. Årsmøtet godkjente møteinnkallinga.
3. Arsmotet valde Ingrid Sodal Eidsnes og Ane Morkve Kortner til referentar.

Årsmøtet valde Aud Marit Halland og Johanna Seim til å skriva under protokollen. Dei to sistnemde
vart og vald til teljekorps.

4. Arild Hagenes las opp årsmeldinga for laget. Årsmøtet papeikte nokre smafeil og hadde
tileggsmerknader til årsmeldinga. Feil retta, tillegg lagt til.
Arsmeldinga vart godkjent.

Oddny Røyset las opp årsmeldinga for bunadsnemda.
Årsmeldinga vart godkjent.

Vigdis Olsen las opp årsmeldinga for broderinemda.
Arsmeldinga vart godkjent.

5. Godkjenning av årsrekneskap:

Laget: Gina Blomberg las opp årsrekneskapen for laget. Rekneskapen syner at laget har ein god
økonomi. Det var oppe forslag om vareopptelling i Husflidens hus. Finnes alle skjeene og ting det er
oppført at vi har der? Det var også forslag om å merke skuffene med hva som finnes i dem - for
lettere å finne frem og for at tingene skal komme på rett plass igjen. Det ble også gjort rede for
husleige i Husflidens hus - hvordan dette gjøres og hva den dekker.
Arsrekneskapen vart godkjent.

Bunadsnemda: Gina Blomberg las og opp rekneskapen for bunadsnemda. Der kom spørsmål om
heftene var selde. Mange vert selde, men der er mange att.
Rekneskapen vart godkjent.

Boderinemda: Jorunn Sætre las opp rekneskapen for broderinemda. Rekneskapen vart godkjent.

6. Forslag til årsplan for laget, bunadsnemda og broderinemda:
Det vært halde Handarbeidstreff fra kvar første mandag i måneden -utan juni, juli, august og
desember.

Mandag 19 januar var der handarbeidstreff i Hillesvågen hvor tema var årsplan og forslag til
handarbeidstreff. Der kom da opp en del forslag som:



Middelalder klær
Presentasjon av Broderinemda
Presentasjon av Bunadsnemda
Minikurs i stompekaker
Broderi og strikking i historisk perspektiv
Matkurs med Kviste gard
N ålebindingskurs
Kurs i å lage handtegn.
Benytte det faktum at det er friluftslivets år.

Fastlagt er:

2 mars skal det være Plantefarging teori med Mangnhild Rønhovde

Vrtur fredag 29/5-2015 kl 18:00 oppmote pa Kvistekaien.

Battur rundt Bogno - ankrar opp pa Jektevika der me besoker den nyresturerte notebua med foredrag

og servenng.

6 juni Torgdag i Hillesvågen (13 juni er det torgdag i byen)

Husflidsmesse 7 november

Ullveka 2015 25 september til 4 oktober- med blant annet et stort handarbeidsmarked.

Laurdagskafe kvar laurdag.

Vår og haustkurs.

Vigdis Olsen leste opp årsplanen for Broderinemda.

Bunadsnemda har ikke annen årsplan enn å fmisette med det gode arbeide de gjør.

7.  Innkomne saker
ingen innkomne saker.

8. Val: (1 medlem gjelde før valet)
Møteleiar spurde om nokon krov skriftleg val. Det var det ingen som gjorde.
Kjersti Haugland frå valnemda, la fram nemda sitt forslag.

Leiar i lage gjenvalgt: Arild Hagenes 1 år
Nytt styremedlem i laget: Aud Marit Halland for 2 år
Nytt styremedlem " Kirsti Abbedissen for 1 år for Margrethe Fjæren
Attvalg varamedlem ": Arnlaug Hofland 1 år

Nytt varamedlem " Grethe Spurkeland for 1 år
Desse vart einstemmig valt.

Styret er da slik:
Leiar: Arild Hagenes.
Medlemmer: Ingrid Sødal Eidsnes, Gina Blomberg, Aud Marit Halland og Kjersti Abbedissen.
Varamedlemmer Arnlaug Hofland og Grethe Spurkeland
Styre skal konstituere seg på neste styremøte.

Val i Bunadsnemda. Har valg oddetallsar - valg i 2015
Oddny Royset - attvald som leiar i nye 2 år
Rannveig Reigstad- attvald for 4 nye år
Ingrid Hopland - vald for 4 år
Ingen flere vara ble foreslått. Kriseløsning blir 2 vara for alle. Dette blir tatt opp som sak ved neste
årsmøte og bunadsnemda går gjennom vetektene til da.



Val i Broderinemda  -  ingen på valg i år.

Messekomiteen:
Svein Harald Bjørke trekker seg
Edel Ellingsen trakker seg etter 1 år
Beate Kolstad tek attval - 2 år.
Renate Hopland er ikkje på val.
Nye medlemmar i messekomiteen er:
Aud Marit Halland - 2 år.
Kjersti Børilden går inn for Edel- 1 år
Desse vart einstemmig valt.
Ane Morkve Kortner er kontaktpersom for torgdagen med fabrikken.

Revisor:
Halvor Rostrup
Liv Krogh
V ara Grethe V etaas
Desse vart einstemmig valt.

Valnemd:
Kjersti Haugland
Grete Spurkeland
Styret skal forsøke å få inn en til-forslag på Gunn Husa, Margit Helena Børve Bjørge, Jorunn
Færevåg.

Utsendingar til fylkesårsmøtet  i Hordaland Husflidslag 7-8 mars 2014:
Aud Marit Halland
Arild Hagenes
Gina Blomberg
Ingrid Sødal Eidsnes
Vara: Kirsti Abbedissen, Liv Krogh

Primstaven  -styret + Kjersti Haugland

Ane Morkve Kortner informerte kort om Ulluken 2015 som i ar skal hete Ullveka. Folg med pa
nettsidene:  http://www.ulluken.no/

Referentar: Ingrid Sødal Eidsnes og Ane Morkve Kortner
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